
PROTOKÓŁ NR XVI/11 

z posiedzenia XVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 27 października 2011 r. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10ºº. 

W posiedzeniu udział wzięło 21 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 1 i 2 

Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad 

sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za wrzesień 2011 r. 

7. Zapytania. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) nadania nazwy ulicy; 

2) nadania nazwy ulicy w Wyszkowie; 

3) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków, położonej w Wyszkowie przy                        

ul. Dworcowej 6; 

4) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków, położonej w Wyszkowie przy               

ul. Cichej 11; 

5) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków, położonej w Wyszkowie przy                         

ul. Jagiellońskiej 4; 

6) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków, położonej w Wyszkowie przy ul. Jana 

Kochanowskiego 34; 

7) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków, położonej w Wyszkowie przy ul. Jana 

Matejki; 

8) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków; 
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9) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków; 

10) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowych, 

stanowiących własność Gminy Wyszków; 

11) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych stanowiących własność 

Gminy Wyszków; 

12) utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy „Soteria” w Wyszkowie; 

13) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2012; 

14) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania 

podatku rolnego na obszarze Gminy Wyszków; 

15) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego; 

16) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011 – 

2043; 

17) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2011 rok. 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych przez Gminę Wyszków w roku 

szkolnym 2010/2011. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 

 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad następujących zmian: 

  w punkcie 9 wprowadzić Stanowisko Rady Miejskiej w sprawie Sztandaru Miasta 

Wyszkowa. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za -16, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), zmiany                

w porządku obrad zostały przyjęte. 

 

Ad.3. 

Sekretarzem obrad w wyniku głosowania jawnego (głosów za -18, przeciw – 0, wstrzym. 

się – 1) został wybrany P. Kazimierz Turek. 

 

Ad.4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 

0, wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 

1. P. Elżbieta Piórkowska; 

2. P. Jan Abramczyk; 

3. P. Wojciech Rojek. 

 

Ad. 5. 

Protokół z ostatniej XV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 29 września 2011r.                     

w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0) został przez 

radnych przyjęty. 
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Ad. 6. 

Burmistrz – P. G. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Wyszkowa za wrzesień 2011r. (załącznik nr 2 do protokołu). 

 

Ad. 7. 

Przewodniczący Rady – P. Biernacki przywitał zaproszonych na dzisiejszą sesję Starostę 

Powiatu Wyszkowskiego – P. Bogdana Pągowskiego oraz Wicestarostę -  P. Zdzisława 

Bociana.  

P. Abramczyk podziękował gościom za przybycie i poinformował, że zaproszenie 

przedstawicieli powiatu spowodowane było licznymi pytaniami i uwagami dotyczącymi 

wspólnych inwestycji, a głownie przebudowy ul. I AWP. Poinformował, że po 

przeprowadzonej kontroli tej inwestycji przez Komisję Finansów i Gospodarki należy 

stwierdzić, że inwestycja ta była od początku źle przygotowana. Największe minusy tej 

inwestycji, to brak możliwości podłączenia się mieszkańców do kanalizacji deszczowej 

oraz kwestia przebudowy linii zasilania elektrycznego. Nie udało się przebudować linii 

naziemnej na podziemną. Uważa również, że nieestetycznie wyglądają ustawione na ulicy 

skrzynki z licznikami elektrycznymi. Efekt końcowy jest taki, że ulica, która miała być 

wizytówką miasta, budzi wiele kontrowersji i negatywnych opinii.  

Starosta – P. Pągowski podziękował za zaproszenie i poinformował, że z Burmistrzem 

omawiane były z wspólne inwestycje, do których należy m.in. przebudowa Al. Wolności 

w Rybienku Leśnym, oraz ul. I AWP (kilka etapów). Inwestycja przebudowy ul. I AWP 

(odcinek od ul. Daszyńskiego do ul. Prostej), to inwestycja bardzo trudna. Zatrudniono do 

niej 4 branżowych inspektorów nadzoru, ponieważ jest tam ścisła zabudowa oraz gęsta 

infrastruktura podziemna. Na etapie projektowania były pewne uzgodnienia, które po 

wejściu wykonawcy w teren, nie były tak proste do wykonania. Trudniej poprawiać 

projekt, gdy inwestycja wykonywana jest ze środków zewnętrznych. Prace się wydłużają, 

a wykonawca nie może robić swojej roboty. Były takie założenia, aby w pasie drogowym 

zlikwidować pajęczynę sieci energetycznej. Nie wszyscy mieszkańcy zgodzili się jednak 

przyłączyć do nowej sieci i zapłacić za nowe przyłącze. Skutkiem tego było pozostawienie 

starych słupów energetycznych. Ich likwidacja leży w kompetencjach Zakładu 

Energetycznego. Na dzień dzisiejszy instalacja została doprowadzona do każdej posesji 

i może być w każdej chwili wykorzystana. Cała inwestycja zgłoszona jest do odbioru 

w dniu 4 listopada. Do komisji odbiorczej na pewno zostanie zaproszony przedstawiciel 

Gminy Wyszków. Następnie P. Starosta poinformował, że powiat do 2014 r. planuje 

zakończyć przebudowę ul. I AWP. Całkowity koszt tej inwestycji wynosi 17 mln złotych, 

z tego ok. 7 mln to wkład samorządów. W 2012 r. powinien zostać zmodernizowany 

odcinek od ul. Sienkiewicza do ul. Komunalnej.  

P. Abramczyk poprosił o wyjaśnienie sprawy dot. kanalizacji deszczowej na ul. I AWP. 

Wicestarosta – P. Bocian poinformował, że na etapie projektowania można zrobić 

wszystko, natomiast gorzej jest jak wykonawca wejdzie w teren. Każda większa zmiana 

wymaga weryfikacji pozwolenia na budowę, co oznacza rozpoczęcie całej procedury od 

początku. Dodał, że w przygotowaniu projektu uczestniczyli wszyscy zainteresowani. Były 

trzy spotkania z mieszkańcami, na których na 38 zainteresowanych tylko jeden nie wyraził 

zgody na podłączenie się do nowej sieci. Co do kanalizacji deszczowej p. Bocian 
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poinformował, że zarządca drogi ma obowiązek odprowadzić wodę z korony drogi i pasa 

drogowego. Nie ma prawa odprowadzać wody z prywatnej posesji. Dużym utrudnieniem 

w doprowadzeniu kanalizacji do posesji było również to, że sieć w  pasie ul. I AWP 

położona jest na głębokości ok. 5 m. Ponadto w planie zagospodarowania jest zapis, że 

40% powierzchni powinno być biologicznie czynnej, aby woda miała gdzie wsiąknąć. Przy 

ul. I AWP większość posesji jest wyłożona kostką. Na etapie projektowania mieszkańcy 

mogli zawrzeć porozumienie z Burmistrzem na obciążanie ich opłatami za odprowadzanie 

wody. W związku z tym, że tego nie zrobiono, mieszkańcy nie mogli podłączyć się do 

kanalizacji deszczowej. 

P. Rojek uważa, że wykonane skrzynki energetyczne są nieestetyczne i psują wygląd całej 

ulicy. Spytał, czy panowie starostowie są zadowoleni z wyglądu ul. I AWP? Uważa, że ta 

ulica, to dwa światy – nowoczesny z wymienionymi latarniami i drugi – ze starymi słupami 

i napowietrzną linią energetyczną. 

Starosta – P. Pągowski jest zdania, że należy poczekać do momentu odbioru tej 

inwestycji. Uważa, że mimo drobnych niedociągnięć, nie da się porównać obecnego 

wyglądu ulicy do tego, który był wcześniej. 

Wicestarosta – P. Bocian dodał, że wygląd skrzynek energetycznych zaproponował 

projektant. Zostały one ustawione dalej od budynków, ponieważ ani powiat, ani gmina ani 

energetyka nie może inwestować i wykonywać prac na nie swoim terenie. Sieć została 

doprowadzona na tyle, że w każdej chwili, bez naruszania infrastruktury drogi, mieszkańcy 

mogą podłączyć się do skrzynek. 

Burmistrz – P. G. Nowosielski podsumowując dyskusję dotyczącą inwestycji, uważa, że 

potrzebna jest bliższa współpraca na etapie projektowania. Zawiodła komunikacja ze 

społeczeństwem i jest to wspólna porażka obu samorządów. Uważa, że 10% 

społeczeństwa, które było przeciw, przeciągnęło 90% tych, którzy byli za dokonaniem 

zmian. Dodał, że Gmina Wyszków jest największą i najbardziej zurbanizowana gminą, co 

pociąga za sobą wiele problemów inwestycyjnych. Kilometr drogi w mieście jest 

dziesięciokrotnie droższy niż w gminach. Poinformował, że przedstawiciele gminy będą 

uczestniczyli w odbiorze inwestycji i wierzy, że wszystkie uchybienia zostaną usunięte. 

P. Wróbel zauważył, że na terenie gminy źle funkcjonuje melioracja. Jest to poważny 

problem mieszkańców, zwłaszcza wiosną. Niestety na poziomie gminy nie można 

rozwiązać tego problemu. Sołtysi robią co mogą, ale ich wysiłki niweczone są przez brak 

jakichkolwiek prac na terenie innych gmin. Spytał jakie rozwiązania w tej trudnej sytuacji 

proponuje starostwo? 

Starosta – P. Pągowski poinformował, że spółki melioracyjne pod względem prawnym 

i administracyjnym podlegają Staroście. Jest pomysł, aby podlegały Burmistrzowi. 

Nowelizacja szczegółowa ustawy „prawo wodne”, na pewno to usprawni. W tej chwili 

dużym problemem jest nieuregulowany stan właścicieli gruntów. 

P. Curuł – Sołtys Kamieńczyka spytał Starostę, o informacje dotyczące powodzi. 

Co powiat zamierza zrobić w sprawie np. obwałowania rzeki, posadzenia wzdłuż niej 

drzew czy wycinania niepotrzebnych krzewów? 

Starosta – P. Pągowski poinformował, że problem rzeki Bug powraca corocznie na 

wiosnę. Rzeka jest wypłycona i nie da się przewidzieć co będzie się działo w przyszłym 

roku. Przygotowywany jest program „Środkowa Wisła”, który ma zostać przyjęty przez 
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sejm. W programie tym mają być zagwarantowane środki dla Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej. To rozwiązałoby wiele dotychczasowych problemów. Poinformował 

również, że odbyło się już kilka spotkań ze starostami ościennych powiatów, ale do 

jakiegokolwiek działania potrzebne są środki finansowe. Wszyscy więc czekają na 

przyjęcie przez sejm programu „Środkowa Wisła”. 

P. Białek – Sołtys Lucynowa uważa, że sprawy melioracji należy starać się rozwiązywać 

na bieżąco, bo problemy będą narastały. Na terenie Lucynowa, w pasie drogowym, 

znajduje się rów. Właścicielami tego terenu są w części powiat, gmina i kolej. Kto ma 

utrzymywać ten rów w należytym stanie? Miały zrobić to spółki wodne, ale jak do tej pory 

nic nie zostało zrobione. Może należałoby zobowiązać do tego odpowiednie służby? 

Wicestarosta – P. Bocian potwierdził, że faktycznie jest problem z rowami, bo albo jest 

ich za mało, albo te, które istnieją, nie maja do końca uregulowanego stanu prawnego. 

Szczegółowa melioracja mieści się w zakresie właścicieli nieruchomości. Jeżeli oni tego 

nie robią, powinny zrobić to spółki wodne i otrzymać za to pieniądze. Powiat niestety nie 

dysponuje środkami, które mógłby przeznaczyć na ten cel. 

P. Juszczyński – Sołtys Olszanki poinformował, że na drodze powiatowej w Olszance 

został naprawiony przepust. Niestety z jednej strony przebiega niżej, a z drugiej wyżej. Czy 

zostanie to naprawione? 

Wicestarosta – P. Bocian poinformował, że pod przepustem drogowym znajduje się sieć 

wodociągowa i nie można było wykopać głębiej tego przepustu. Jeżeli będzie można 

poprawić stan techniczny tego przepustu, zostanie to zrobione. 

P. Abramczyk zwrócił się z prośbą, aby przyspieszyć wykonanie odwodnienia terenu 

wzdłuż drogi Olszanka w kierunku Krąg oraz oznakować i zabezpieczyć ten teren. 

P. Wróbel poprosił o przegląd mostków na drogach w Gulczewie. Poinformował, że jeden 

z nich jest źle wykonany. Leży za wysoko. 

P. Kuchta – Sołtys Leszczydołu Starego poinformował, że zwracał się do powiatu 

z prośbą o wykonanie chodnika oraz bezpiecznego przejścia dla dzieci przy szkole. 

W odpowiedzi otrzymał informację, że powiat może sfinansować tylko 10% inwestycji. 

Czy faktycznie nie ma możliwości większego dofinansowania tej inwestycji? 

P. Nasiadka poinformował, że mieszkańcy Gminy Wyszków często pytają dlaczego 

inwestycje w poszczególnych gminach powiatu nie są dofinansowane na tym samym 

poziomie? 

Starosta – P. Pągowski poinformował, że tak jest ustalone, że na terenach wiejskich, 

dofinansowanie do inwestycji drogowych wynosi 10%, natomiast w mieście -50% wartości 

inwestycji. 

P. Zaremba – poinformował, że do właścicieli gruntów trafiło pismo ze starostwa 

w sprawie oczyszczania rowów. Część rolników zrobiła co mogła, ale są problemy np. 

z wycięciem drzew czy krzewów które rosną w takim rowie. Prosi więc o pomoc 

odpowiednie służby mające do tego uprawnienia. 

Starosta – P. Pągowski poinformował, że jeżeli chodzi o spółki wodne, to jest to problem 

bardzo poważny. Planowane jest zorganizowanie spotkania wszystkich prezesów spółek 

wodnych z terenu powiatu. Uważa, że większość prezesów na pewno nie przyjdzie, ale 

mimo wszystko może da się coś wspólnie ustalić. Dodał, że spółki mają również problem 

ze ściągalnością składek. Łatwiej jest, jeżeli można pozyskać dotację na taką działalność. 
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Następnie P. Pągowski podziękował radnym za zaproszenie na dzisiejszą sesję i wyraził 

nadzieję, na dalszą współpracę i pomoc ze strony Gminy Wyszków. 

P. Białek – Sołtys Lucynowa podziękowała Burmistrzowi i Naczelnikowi WGKiM 

za utwardzenie drogi w Lucynowie. 

P. Dziubłowski spytał czy jest możliwość wygospodarowania środków finansowych na 

wykonanie dokumentacji projektowej nowego bloku komunalnego, a w następnej 

kolejności wybudowanie takiego bloku? Spytał również czy będzie zmieniana 

dokumentacja budowy kanalizacji na „Skarpie”? 

Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, że dokumentacja kanalizacji zostanie 

wykonana, natomiast na budowę bloku komunalnego nie ma środków finansowych. 

P. Wróbel spytał kiedy mieszkańcy będą mogli korzystać fizycznie z budynku po 

zlikwidowanej szkole w Gulczewie? 

P. Siekierski – Dyrektor ZADM poinformował, że w każdej chwili, po podpisaniu 

stosownej umowy. 

P. Abramczyk poinformował, że został rozstrzygnięty przetarg na budowę nawierzchni 

ul. Latoszek i ul. Przelotowej. Na ulicach tych znajdują się są studzienki kanalizacji 

sanitarnej, które mają zostać wymienione. Spytał jaki jest termin wymiany tych 

studzienek? 

P. Wiśniewski – Wiceprezes PWiK poinformował, że część studzienek została już 

wymieniona. Do wymiany pozostało jeszcze 8 sztuk. W przyszłym tygodniu ma zostać 

ogłoszony przetarg i na pewno część z nich zostanie wymieniona jeszcze w tym roku. 

Dodał, że wykonawca, który wygrał przetarg na budowę ulic, jest również zainteresowany 

wymianą studzienek. 

P. Abramczyk spytał, na kiedy jest ustalony termin rozpoczęcia budowy ul. Latoszek? 

P. Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy poinformowała, że 

teren został już przekazany wykonawcy. Część prac zostanie wykonana jeszcze w tym 

roku, natomiast sama nawierzchnia w roku przyszłym. 

P. Zaremba podziękował Burmistrzowi i radnym za zakup nowego samochodu 

strażackiego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Lucynowie Dużym. 

 

Ad. 8. 

1) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. Poinformował, 

że proponuje się nadanie nazwy „Rybacka” ulicy położonej w miejscowości Świniotop. 

Propozycja ta została pozytywnie zaopiniowana na posiedzeniu Komisji Promocji i Kultury 

w dniu 19 września 2011r.  

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę nr XVI/94/11 w sprawie nadania nazwy ulicy. 

 

2) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

w Wyszkowie. Poinformował, że proponuje się nadanie nazwy „Marii Żywirskiej” ulicy 
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położonej w Wyszkowie. Propozycja ta została pozytywnie zaopiniowana na posiedzeniu 

Komisji Promocji i Kultury w dniu 19 września 2011r.  

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Mickiewicz wyraził wdzięczność radnym za propozycję nadania ulicy nazwy „Marii 

Żywirskiej”. Zauważył, że pierwotnie z pomysłem uczczenia Marii Żywirskiej występował 

nieżyjący już Ireneusz Składanowski. Następnie przypomniał, że Maria Żywirska urodziła 

się i została pochowana w Brańszczyku. W okresie międzywojennym przez 5 lat była 

nauczycielką w wyszkowskim gimnazjum. Jest również autorką monografii „Puszcza 

Biała, jej dzieje i kultura”. 

P. Abramczyk przekazał swój głos p. Długołęckiemu 

P. Długołęcki (regionalista i dziennikarz) podziękował, że postać Marii Żywirskiej na stałe 

zapisze się w kartach historii Wyszkowa. Uważa, że jest to piękny gest naszego miasta, że 

właśnie tym imieniem nadano nazwę jednej z ulic w mieście. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę nr XVI/95/11 w sprawie nadania nazwy ulicy 

w Wyszkowie. 

P. Maria Frankowska – córka P. Marii Żywirskiej przekazała podziękowania 

wszystkim za ten piękny moment, który mogła tu przeżyć. Jest to dla niej ogromny 

zaszczyt, że jedna z ulic w mieście może nosić imię jej mamy. Przypomniała, że właśnie 

w Wyszkowie mama przez rok chodziła do gimnazjum, tu była jej pierwsza praca, tu 

poznała swojego męża. Była osobą, która na pewno nie chciałaby, aby ją uświęcać. 

Kochała człowieka i to, że zajęła się kulturą ludową wynikało właśnie z szacunku do niego. 

Podziękowała również p. Długołęckiemu, który zajął się dorobkiem Marii Żywirskiej oraz 

p. Mickiewiczowi i jego Stowarzyszeniu Przyjaciół Wyszkowa, Puszczy Białej 

i Kamienieckiej, które wydało dzieło jej mamy. 

 

P. Biernacki -Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach do godz. 12.20. 

Po przerwie P. Biernacki wznowił posiedzenie obrad sesji. 

 

3), 4), 5), 6), 7) P. Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 

opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Wyszków, położonych 

w Wyszkowie przy ulicach: Dworcowej 6, Cichej 11, Jagiellońskiej 4, Jana 

Kochanowskiego 34 oraz Jana Matejki. Poinformowała, że wszystkie uchwały dotyczą 

tej samej sprawy, tj. udzielenia bonifikaty w wysokości 80% od opłaty z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości 

gruntowej. Do października przepisy pozwalały na udzielenie bonifikaty na cele 

mieszkaniowe w wysokości 90%, a jeżeli dochody zainteresowanych były wyższe 80%. 

W chwili obecnej przepisy uległy zmianie i radni mają dowolność w wysokości udzielanej 

bonifikaty. W związku z tym, że w ostatnich latach udzielana bonifikata kształtowała się na 

poziomie 80-90%, Burmistrz proponuje utrzymanie tego poziomu również w stosunku do 

tych zainteresowanych. 
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P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji 

i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 

wieczystego w prawo własności nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Wyszków, położonej w Wyszkowie przy ulicy Dworcowej 6. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę nr XVI/96/11 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 

w prawo własności nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków, 

położonej w Wyszkowie przy ulicy Dworcowej 6. 

 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 

wieczystego w prawo własności nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Wyszków, położonej w Wyszkowie przy ulicy Cichej 11. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę nr XVI/97/11 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 

w prawo własności nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków, 

położonej w Wyszkowie przy ulicy Cichej 11. 

 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 

wieczystego w prawo własności nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Wyszków, położonej w Wyszkowie przy ulicy Jagiellońskiej 4. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę nr XVI/98/11 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 

w prawo własności nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków, 

położonej w Wyszkowie przy ulicy Jagiellońskiej 4. 

 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 

wieczystego w prawo własności nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Wyszków, położonej w Wyszkowie przy ulicy Jana Kochanowskiego 34. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę nr XVI/99/11 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 

w prawo własności nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków, 

położonej w Wyszkowie przy ulicy Jana Kochanowskiego 34. 
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Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 

wieczystego w prawo własności nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Wyszków, położonej w Wyszkowie przy ulicy Jana Matejki. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę nr XVI/100/11 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 

w prawo własności nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków, 

położonej w Wyszkowie przy ulicy Jana Matejki. 

 

8) P. Fijałkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Wyszków. Poinformowała, że Burmistrz proponuje sprzedaż w trybie przetargu 

następujące nieruchomości: 

 nieruchomość składającą się z działek nr 1403/2 o pow. 882 m² i nr 1404/6 o pow. 1754 

m² położonych w Wyszkowie przy ul. Pułtuskiej (obie działki o łącznej powierzchni 

2.636 m² będą zbyte jako jedna nieruchomość). Proponowana cena sprzedaży to 

120 zł/m²; 

 nieruchomość nr 1404/4 o pow. 2.564 m² położoną w Wyszkowie przy ul. Pułtuskiej. 

Proponowana cena sprzedaży to 120 zł/m²; 

 nieruchomość składającą się z działek nr 1324/8  o pow. 611 m² i nr 1325/6 o pow. 

582 m² położonych w Wyszkowie przy ul. Wspólnej (obie działki o łącznej 

powierzchni 1.193 m² będą zbyte jako jedna nieruchomość). Proponowana cena 

sprzedaży to 128 zł/m². 

Powyższe działki przeznaczone są pod zabudowę usługową z dopuszczeniem budynku 

mieszkalnego dla właściciela.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji 

i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę nr XVI/101/11 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 

 

9) P. Fijałkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 

Poinformowała, że Burmistrz proponuje sprzedaż w trybie przetargu nieruchomość 

oznaczoną nr ewidencyjnym nr 1137/26 o pow. 1,97 ha, położonej w Kamieńczyku. 

Proponowana cena sprzedaży to 50 zł/m².  

Powyższa działka przeznaczona jest w części pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną 

i letniskową, w części pod zieleń łęgową, śródpolną oraz dolin rzek. 
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P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji 

i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę nr XVI/102/11 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 

 

10) P. Fijałkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 

Wyszków. Poinformowała, że Burmistrz proponuje sprzedaż w trybie przetargu 

nieruchomość oznaczoną nr ewidencyjnym nieruchomość położoną w Lucynowie, 

składającą się 20 działek o łącznej pow. 5,38 ha. Proponowana cena sprzedaży to 20 zł/m².  

Teren powyższej nieruchomości przeznaczony jest w części pod zakład przetwórstwa 

odpadów, w części pod teren zieleni izolacyjnej wysokiej wokół zakładu przetwórstwa. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji 

i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -18, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), 

przyjęli do realizacji uchwałę nr XVI/103/11 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 

 

11) P. Fijałkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zamianę nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Wyszków. 

Poinformowała, że zamiana dotyczy nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Wyszków, położonych w Wyszkowie, oznaczonych nr ewidencyjnym 5949 o pow. 763 m² 

oraz nr 6185 o pow. 778 m² o łącznej wartości 242.402 zł na nieruchomość gruntową 

stanowiącą własność Państwa Genowefy i Mariana małż. Bonius, położoną w Natalinie, 

oznaczoną nr ewidencyjnym 1471 o pow. 4457 m² o wartości 219.418 zł z dopłatą na rzecz 

Gminy Wyszków z tytułu różnicy wartości zamienianych nieruchomości. 

Nieruchomość położona w Natalinie jest niezbędna gminie, ze względu na planowaną tam 

drogę oraz umieszczenie głównego kolektora kanalizacji sanitarnej. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji 

i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę nr XVI/104/11 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Wyszków. 

 

P. Mróz – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy „Soteria” w Wyszkowie. 

Poinformowała, że ośrodek „Soteria”, wspierający osoby z zaburzeniami psychicznymi, 

funkcjonuje w strukturze Ośrodka Pomocy Społecznej od 2007 r. W związku ze zmianą 

przepisów, konieczne jest wyodrębnienie ośrodka jako jednostki organizacyjnej, działającej 

w formie jednostki budżetowej i podlegającej bezpośrednio pod Burmistrza Wyszkowa. 

Projekt uchwały przewiduje utworzenie takiej wyodrębnionej jednostki od 1 stycznia 2012 

roku. Od momentu funkcjonowania ośrodka, ponoszone koszty finansowane są, zgodnie 

z zawartą umową, przez Wojewodę. Umowa ta została zawarta na okres 10 lat 

i obowiązuje jeszcze przez najbliższe 5 lat. Kto dalej będzie finansował ośrodek – nie 

wiadomo. Placówka zatrudnia w tej chwili 5 osób, natomiast ilość miejsc z których mogą 

skorzystać podopieczni wynosi 36. Budynek z którego korzysta „Soteria” jest 

wynajmowany od ZDZ-u. Koszty miesięczne za wynajem wynoszą 5.000 zł. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji 

i Kultury. 

P. Piórkowska poinformowała o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę nr XVI/105/11 w sprawie utworzenia Środowiskowego 

Domu Samopomocy „Soteria” w Wyszkowie. 

 

13) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2012. Poinformował, że projekt 

przewiduje wzrost podatku od nieruchomości w stosunku do roku 2011 o wskaźnik inflacji, 

tj. o 4,2%, wprowadzenie nowego podatku od powierzchni użytkowej pomieszczenia, 

w którym znajdują się urządzenia do gier losowych i gier na automatach (wysokość 

proponowanego podatku to 21,94 zł od m²) oraz ujednolicenie podatku od budowli dla 

wszystkich podmiotów do wysokości 2% wartości. Do tej pory podatek od sieci 

kanalizacyjnej służącej do zbiorowego odprowadzania i oczyszczania ścieków oraz sieci 

ciepłowniczej wynosił 1,5% wartości. P. Skarbnik dodał, że aktualizacja podatku od 

nieruchomości przyniesie ok. 750.000 zł więcej w budżecie gminy. 

P. Abramczyk uważa, że zarówno mieszkańcy jak i przedsiębiorcy woleliby, aby podatek 

ten nie został podniesiony. Z drugiej strony należy sobie zdawać sprawę, że brakuje 

środków finansowych na inwestycje. Uważa, że lepszym rozwiązaniem jest podnosić 

podatki co roku o stopę inflacji, niż podnosić je raz na kilka lat, ale drastycznie. Dodał, że 

Burmistrz rozważa wstępnie, aby nie podnosić na rok 2012 podatku od środków 

transportowych. Byłby to ukłon w stronę części przedsiębiorców.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
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P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Sobieski uważa, że prowadzący działalność gospodarczą nie powinni płacić podatku od 

nieruchomości jeżeli lokal nie jest użytkowany. 

Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, że ustawa mówi, że podatek należy płacić 

od samego faktu posiadania nieruchomości i rada nie może tego zmienić. Podobnie jest ze 

środkami transportu, które nie zawsze są używane, a niestety podatek od nich również musi 

być zapłacony. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -17, przeciw – 0, wstrzym. się – 2), 

przyjęli do realizacji uchwałę nr XVI/106/11 w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na rok 2012. 

 

14) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie obniżenia 

średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na 

obszarze Gminy Wyszków. Poinformował, że w stosunku do roku 2011, Burmistrz 

proponuje wzrost podstawy obliczania podatku rolnego o wskaźnik inflacji. Proponowana 

cena skupu żyta na rok 2012 to 32,30 zł za 1 dt. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -17, przeciw – 0, wstrzym. się – 2), 

przyjęli do realizacji uchwałę nr XVI/107/11 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 

żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy 

Wyszków. 

 

15) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowego kredytu bankowego. Poinformował, że projekt uchwały przewiduje 

zaciągnięcie kredytu do wysokości 7.544.880 zł na sfinansowanie planowanego w budżecie 

gminy na rok 2011 deficytu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań. Zadłużenie 

na koniec 2010 r. kształtowało się na poziomie 16,7 mln zł, w czerwcu 2011 r. na poziomie 

15,1mln zł, natomiast na koniec września na poziomie 14.2 mln zł. Jeżeli kredyt zostanie 

zaciągnięty w maksymalnej wysokości, zadłużenie wzrośnie do ok. 21 mln zł. Przy 

dochodach na poziomie 80 mln zł, nie jest to wysokie zadłużenie. Dodał, że jeżeli nie 

będzie takiej konieczności, kredyt zostanie zaciągnięty w mniejszej wysokości. Będzie to 

zależało od zapotrzebowania na środki finansowe na realizację końcówek inwestycji. Może 

być również tak, że wpłyną do budżetu zaległe pieniądze z Urzędu Marszałkowskiego, 

wtedy nie będzie potrzeby w ogóle zaciągania kredytu.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
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P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę nr XVI/108/11 w sprawie zaciągnięcia długoterminowego 

kredytu bankowego. 

 

16) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011 – 2043. Poinformował, że 

zmiany obejmują m.in: 

 zwiększenie o kwotę 50.000 zł wydatków w 2011 r. na realizację przedsięwzięcia 

„Przebudowa mostu w Drogoszewie”; 

 zmniejszenie limitu wydatków z tytułu poręczeń na 2011 r. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę nr XVI/109/11 zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011 – 2043. 

 

17) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wyszków na 2011 rok. Poinformował, że proponowane zmiany to 

zmiany w planie wydatków, które dotyczą m.in.: 

 wzrostu wydatków w rozdziale Przeciwdziałanie alkoholizmowi (wprowadzenie 

niewykorzystanych środków z ubiegłego roku), wzrostu wydatków na przebudowę 

mostu w Drogoszewie;  

 zmniejszenia wydatków z tytułu poręczeń oraz przesunięcia środków dotyczących 

wynagrodzeń osobowych pracowników w dziale Oświata i wychowanie. 

Zmiany w budżecie przewidują również zmianę przeznaczenia dotacji dla Zakładu 

Administracji Domów Mieszkalnych, która polega na zmniejszeniu o 30.000 zł kwoty na 

dostosowanie mieszkania dla potrzeb OPS i przeznaczeniu jej na inwestycje w budynkach 

mieszkalnych. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę nr XVI/110/11 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wyszków na 2011 rok. 
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Ad. 9. 

P. Stępkowska - Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu przedstawiła 

Stanowisko Rady Miejskiej w sprawie Sztandaru Miasta Wyszkowa. Poinformowała, 

że z inicjatywy p. Chodkowskiego i Komisji Promocji i Kultury rozpoczęto procedurę 

ustanowienia Sztandaru Wyszkowa. Został powołany Społeczny Honorowy Komitet 

Fundacji Sztandaru, któremu przewodzi Julian Bielawski, a który to komitet przygotował 

projekt sztandaru. Na awersie w kolorze błękitnym znajduje się orzeł jagielloński, 

symbolizujący okres nadania Wyszkowowi praw miejskich, herb króla Polski Jana 

Olbrachta, który nadał Wyszkowowi prawa miejskie, herb biskupa płockiego Wincentego 

Przerębskiego, który nadał Wyszkowowi chełmińskie prawo miejskie, przekazane 

wcześniej przez króla. W centralnym miejscu płatu sztandaru umieszczono herb Wyszkowa 

w wieńcu laurowym z liści dębowych, który symbolizuje położenie Wyszkowa między 

Puszczą Białą a Kamieniecką, a u podnóża herbu biało-czerwona wstęga. Na dole znajdują 

się lata 1502 – nadanie praw miejskich, 2012 – ufundowanie sztandaru. Na czerwonym 

rewersie sztandaru widnieje biały orzeł w koronie. Drzewiec sztandaru ma być wykonany 

z drewna bukowego, okucia zakończonego orłem w koronie oraz umocowanie gwoździ 

fundatorów. P. Stępkowska poinformowała, że projekt zostanie przesłany do komisji 

heraldycznej, która będzie miała trzy miesiące na wydanie opinii. Rozpoczęcie prac nad 

procedurą ustanowienia sztandaru, to zajęcie przez radnych stanowiska w tej sprawie. 

Urzędowi zależy na czasie, ponieważ powstał pomysł, aby oficjalne nadanie sztandaru 

Wyszkowowi nastąpiło podczas przyszłorocznych obchodów 510-lecia nadania praw 

miejskich.  

P. Mickiewicz stwierdził, że sama myśl ustanowienia sztandaru jest słuszna i zasadna. 

Uważa jednak, że nie należy tak przyspieszać ustanawiania sztandaru, a jego projekt 

powinien zostać skonsultowany z mieszkańcami. Wg p. Mickiewicza np. wieniec wokół 

herbu Wyszkowa zajmuje zbyt wiele miejsca. 

P. Abramczyk również uważa, że projekt sztandaru powinien zostać skonsultowany 

z mieszkańcami. 

P. Szczerba uważa, że na sztandarze bardziej powinna być wyeksponowana data 1502, 

a data 2012 mniej. 

P. Stępkowska poinformowała, że data 1502 symbolizuje datę nadania praw miejskich, 

natomiast data 2012 to rok ufundowania sztandaru. Data ufundowania sztandaru znajduje 

się na wszystkich nadawanych w ostatnich latach sztandarach. Co do ewentualnych zmian 

czy poprawek na sztandarze, można je wprowadzać. Na pewno swoje poprawki wskaże 

również komisja heraldyczna. Jeżeli jakakolwiek zmiana będzie wprowadzona, radni 

zostaną o tym powiadomieni. 

P. Piórkowska przekazała swój głos Przewodniczącej Rady Osiedla nr 11 - p. Szczuka. 

P. Szczuka spytała kto będzie nosił sztandar? 

P. Chodkowski poinformował, że w innych miastach poczet sztandarowy tworzy straż 

miejska. Na pewno będzie trzeba opracować regulamin używania sztandaru. 

Burmistrz – P. G. Nowosielski uważa, że jeżeli są jakiekolwiek wątpliwości, co do 

wyglądu sztandaru czy procedury jego ustanawiania należałoby zgłosić konkretny wniosek 

formalny w tej sprawie. Poprosił również o podpowiedź jak mają wyglądać konsultacje 

społeczne w sprawie sztandaru. 
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P. Mickiewicz zgłosił wniosek formalny, aby przesunąć podjęcie Stanowiska w sprawie 

Sztandaru Miasta Wyszkowa o miesiąc, natomiast projekt sztandaru przekazać do 

społecznych konsultacji. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -13, przeciw – 1, wstrzym. się – 5), 

pozytywnie zaopiniowali powyższy wniosek. 

 

Ad. 10. 

Przewodniczący Rady – P. Biernacki poinformował, że na ręce radnych została złożona 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych przez Gminę Wyszków w roku 

szkolnym 2010/2011 (załącznik nr 3 do protokołu). 

W związku z tym, że złożona informacja jest obszerna i bardzo szczegółowa, p. Biernacki 

zaproponował, aby nie przedstawiać tej informacji ponownie, a tylko zgłaszać ewentualne 

uwagi lub zapytania. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 11. 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz przedstawił Raport z realizacji strategii rozwoju Gminy 

Wyszków na lata 2007 – 2015 (załącznik nr 4 do protokołu). 

Skarbnik – P. Korczakowski poinformował, że do Burmistrza Wyszkowa wpłynął 

protokół z kontroli przeprowadzonej w dniach 28 lipca 2011 r. – 6 września 2011 r. przez 

Regionalna Izbę Obrachunkową w zakresie windykacji podatku od nieruchomości. Jedno 

z zaleceń pokontrolnych zobowiązuje do zapoznania z treścią wystąpienia pokontrolnego 

radnych na najbliższej sesji. W związku z powyższym Skarbnik odczytał treść 

otrzymanego protokołu (załącznik nr 5 do protokołu). 

Skarbnik poinformował, że do Biura Rady Miejskiej zostaną przekazane certyfikaty 

i zaświadczenia dot. ukończenia szkoleń komputerowych przez radnych i sołtysów. 

Poprosił, aby wszyscy zainteresowani zgłaszali się po ich odbiór. Następnie Skarbnik 

poinformował, że materiały na następną sesję zostaną przekazane radnym i sołtysom drogą 

elektroniczną. 

Przewodniczący Rady – P. Biernacki poinformował, że Komisja Oświaty i Spraw 

Społecznych wystąpiła z inicjatywą ufundowania przez radnych z prywatnych funduszy, 

rocznego stypendium dla jednej osoby uczestniczącej w programie „Talenty Wyszkowa”. 

P. Mróz – Dyrektor OPS poinformowała, że powyższe stypendium wynosi 100 zł 

miesięcznie (1000 zł rocznie) i wiąże się z programem stypendialnym „Talenty 

Wyszkowa”. Program ten jest realizowany przez Stowarzyszenie „Promenada”, działające 

przy OPS oraz przy wsparciu finansowym Fundacji Batorego w Warszawie. 

Radni poparli powyższą inicjatywę. 

Przewodniczący Rady – P. Biernacki poinformował o oświadczeniach majątkowych, 

złożonych zarówno przez radnych jak i inne osoby do tego zobowiązane. Wszystkie osoby 

złożyły oświadczenia w terminie. Stwierdzone przez Urząd Skarbowy nieprawidłowości 

i uchybienia, zostały przekazane zainteresowanym osobom. (Informacje o oświadczeniach 

stanową załącznik nr 6 i 7 do protokołu). 

P. Abramczyk spytał, czy gmina posiada większy obszar gruntu, na którym można 

pobudować budynek socjalny? 
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Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, że taki teren jest na ul. Łącznej. 

P. Abramczyk poinformował, że Komisja Finansów i Gospodarki zmieniła godziny 

swoich posiedzeń z 15°° na 14°°. 

P. Piątek zgłosił prośbę mieszkańców ul. Pałacowej o ustawienie na skrzyżowaniu ulic 

Pałacowa – 3 Maja lustra drogowego. Jest ono konieczne ze względu na ograniczenie 

widoczności na wyjeździe z ul. Pałacowej. Przyczyną ograniczenia widoczności jest 

zmiana ażurowego ogrodzenia na pełne na nieruchomości znajdującej się na rogu ulicy. 

P. Mikołajczyk poinformował, że postawione tam lustro nie zda egzaminu. Właściciel 

nieruchomości, który zmienił ogrodzenie z ażurowego na pełne, postąpił niezgodnie 

z przepisami. 

P. Szczerba poinformował, że od dłuższego czasu zgłaszał brak oświetlenia ulicznego na 

odcinku od ronda na ul. Pułtuskiej w stronę ul. Serockiej (mała obwodnica). Dopiero teraz 

oświetlenie zostało naprawione. Ze względu na tak długi czas oczekiwania na usunięcie 

usterki, poprosił o kontrolę i weryfikowanie pracy firmy, która dostaje zlecenia do 

wykonania. 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz uważa, że jeżeli jest to możliwe, ekipa remontowa dosyć 

szybko reaguje na zgłaszane problemy. Przeszkodą w usunięciu przedłużającej się awarii 

oświetlenia na małej obwodnicy był poważny problem z transformatorem. Zostały tam 

uszkodzone kable podziemne, dlatego trwało to dłużej. Poprosił, aby wszystkie uwagi 

dotyczące awarii, zgłaszać jak najszybciej do Wydziału Gospodarki Komunalnej i Straży 

Miejskiej. 

P. Szczerba zasugerował, że może powinien funkcjonować w urzędzie numer alarmowy, 

aby wszystkie uwagi można było zgłaszać również po godzinach pracy urzędu. 

Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, że są  plany uruchomienia takiego numeru. 

P. Piórkowska poinformowała, że wszyscy radni, którzy zechcą wpłacić po 50 zł na 

stypendium „Talenty Wyszkowa” oraz po 20 zł na prezent dla Szkoły Podst. Nr 2 z okazji 

50 - lecia jej istnienia, proszeni są o zgłaszanie się do Biura Rady Miejskiej. 

 

Ad.12. 

O godzinie 14.45 uznając porządek obrad XVI Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej za 

wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej P. Józef Biernacki dokonał zamknięcia 

obrad.  

 

 

Protokołowała       Sekretarz obrad        Przewodniczący Rady  

 

Bożena Czerwińska    Kazimierz Turek   Józef Biernacki 

   


